

No. 18818. AGREEMENT FOR THE ESTABLISHMENT OF A CENTRE ON INTEGRATED RURAL DEVELOPMENT FOR AFRICA. SIGNED AT ARUSHA ON 21 SEPTEMBER 1979<sup>1</sup>

#### RATIFICATION

*Instrument deposited with the Director-General of the Food and Agricultural Organization of the United Nations on:*

16 August 1982

UGANDA

(With effect from 16 August 1982.)

*Certified statement was registered by the Food and Agricultural Organization of the United Nations on 4 October 1982.*

N° 18818. ACCORD PORTANT CRÉATION D'UN CENTRE DE DÉVELOPPEMENT RURAL INTÉGRÉ POUR L'AFRIQUE. SIGNÉ À ARUSHA LE 21 SEPTEMBRE 1979<sup>1</sup>

#### RATIFICATION

*Instrument déposé auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture le :*

16 août 1982

OUGANDA

(Avec effet au 16 août 1982.)

*La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture le 4 octobre 1982.*

No. 19487. PROTOCOL TO THE CONVENTION ON THE CONTRACT FOR THE INTERNATIONAL CARRIAGE OF GOODS BY ROAD (CMR). CONCLUDED AT GENEVA ON 5 JULY 1978<sup>2</sup>

#### ACCESSION

*Instrument deposited on:*

11 October 1982

SPAIN

(With effect from 9 January 1983.)

*Registered ex officio on 11 October 1982.*

N° 19487. PROTOCOLE À LA CONVENTION RELATIVE AU CONTRAT DE TRANSPORT INTERNATIONAL DE MARCHANDISES PAR ROUTE (CMR). CONCLU À GENÈVE LE 5 JUILLET 1978<sup>2</sup>

#### ADHÉSION

*Instrument déposé le :*

11 octobre 1982

ESPAGNE

(Avec effet au 9 janvier 1983.)

*Enregistrée d'office le 11 octobre 1982.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 1175, p. 369, and annex A in volumes 1208, 1211, 1218, 1224, 1240, 1257 and 1275.

<sup>2</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 1208, p. 427, and annex A in volumes 1214, 1224, 1273, 1275 and 1288.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1175, p. 369, et annexe A des volumes 1208, 1211, 1218, 1224, 1240, 1257 et 1275.

<sup>2</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1208, p. 427, et annexe A des volumes 1214, 1224, 1273, 1275 et 1288.